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The development of the isoscattering point approach for the contrast variation technique in
small-angle scattering from systems of anisotropic particles is presented. It is shown that some
size, namely, minor semiaxis of elongated spheroid, can be reliably obtained. In comparison with
the case of spherical particles, there is a certain small overestimation depending on the shell
thickness. The indications were found for the fact that, in the general case, the isoscattering point
is sensitive to the smallest overall size of the nanoparticle.

Представлено развитие метода точек изорассеяния для метода вариации контраста в ма-
лоугловом рассеянии на системах анизотропных частиц. Показано, что может быть надежно
получен некоторый размер — малая полуось вытянутого сфероида. По сравнению со случаем
сферических частиц есть некоторое небольшое завышение в зависимости от толщины оболоч-
ки. Обнаружены указания на то, что в общем случае точка изорассеяния чувствительна к
наименьшему габаритному размеру наночастицы.
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